

Press Release / Communiqué de presse (version française ci-dessous)

Le Mans – 14/10.2018 - X30 Veteran

## Franck Rouxel, winner in X30 Veteran for the third year on the bounce!

Among the 466 drivers entered for the IAME International Final and the 70 in the X30 Master, 17 were part of the X30 Veteran category (45 years old and over). Unlike previous years none of them was able to reach the final in the Masters, further proof that the overall level of driving keeps on improving in this competition. Franck Rouxel at the wheel of his Sodi run by Ludo Racing dominated his rivals on the time sheets from Thursday to Sunday. A minor incident in one heat dropped the Frenchman off the leader board and Spaniard, Mario Barros (Gillard), and two other French drivers, Willy Runget (Exprit) and Patrick Guidici (Kosmic), started to believe in their chances. However, Rouxel hung on till the bitter end and won this IAME International Final adding another victory to those already scored in 2016 and 2017. His fellow-countrymen, Guidici and Franck Brive, completed the top 3.





Version française - Dimanche 14 octobre - Finales

## Franck Rouxel, vainqueur en X30 Vétéran pour la 3e année consécutive

Parmi les 466 pilotes inscrits à la "IAME International Final" et les 70 engagés en X30 Master, 17 faisaient partie de la catégorie X30 Vétéran (45 ans et plus). Contrairement aux années précédentes, aucun d'entre eux n'a réussi à atteindre la finale au milieu des Masters, ce qui démontre le niveau de pilotage en constante augmentation dans cette compétition.

Des chronos du jeudi au dimanche, Franck Rouxel a dominé ses adversaires au volant de son Sodi du Ludo Racing. Un petit incident a fait rétrograder le Français dans une manche, ce qui a permis à l'Espagnol Mario Barros (Gillard), ainsi qu'aux deux Français Willy Runget (Exprit) et Patrick Guidici (Kosmic) de croire en leurs chances. Mais Rouxel tenait bon jusqu'au bout et remportait, comme en 2016 et 2017, cette "IAME International Final" 2018. Ses compatriotes Patrick Guidici et Franck Brive complétaient le top-3.

> Facebook page "IAME" : <https://www.facebook.com/iame.the.heart.of.kart>

> Full results and videos available from the IAME Karting website:  
<http://www.iamekarting.com>

**Press Relations:** Kart Mag Organisation - [redaction@kartmag.fr](mailto:redaction@kartmag.fr)

**Photo by** Tino Cacopardo (CT Photos)

*For Media Information Purposes - Non-contractual document - No regulatory value*



[www.iamekarting.com](http://www.iamekarting.com)

